
PROTOKÓŁ NR XV/11 
z posiedzenia XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 29 września 2011 r. 
 
 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
6. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2011 r. 
8. Zapytania. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicom; 
2) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 

2012 – 2016; 
3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków dla 
wybranych obszarów w miejscowościach: Tulewo, Tulewo Górne, Lucynów 
DuŜy, Fidest, Skuszew, Deskurów, Rybno; 

4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2012; 
5) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 

2043; 
6) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 rok; 
7) wyboru ławników sądowych na kadencję 2012 – 2015. 

10. Informacja Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach finansowych Spółki               
za 2010 r.  

11. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budŜetu za pierwsze półrocze 2011 r. 
12.  Zapytania i wolne wnioski. 
13.  Zamknięcie obrad. 

 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad następujących zmian: 
•  w punkcie 9 podpunkt 4 wykreślić uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na rok 2012, a w jej miejsce wprowadzić uchwałę                   
w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa 
efektywności energetycznej budynków uŜyteczności publicznej gminy Wyszków 
poprzez kompleksową termomodernizację obiektów oświatowych” w ramach 
priorytetowego programu Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                                  
i Gospodarki Wodnej. 
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W wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany                
w porządku obrad zostały przyjęte. 
Ad.3. 
Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) został wybrany P. Krzysztof Sobieski. 
 
Ad.4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 
0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Lucyna Sosnowska; 
2. P. Grzegorz Wyszyński; 
3. P. Stanisław Nasiadka. 
 
Ad. 5. 
Do Komisji Skrutacyjnej w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, 
wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
4. P. ElŜbieta Piórkowska; 
5. P. Jan Abramczyk; 
6. P. Wojciech Rojek. 
 
Ad. 6. 
Protokół z ostatniej XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 sierpnia 2011r.                     
w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez 
radnych przyjęty. 
 
Ad. 7. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 
Wyszkowa za sierpień 2011r. (załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Ad. 8. 
P. Mieszało – Przewodniczący Osiedla Nr 10 podziękował Burmistrzowi za wykonanie 
placu zabaw na os. Latoszek. Zwrócił się z prośbą o dalszą pomoc, a zwłaszcza o budowę 
dróg na tym osiedlu. 
P. Chodkowski nawiązując do artykułu „Bójki, ustawki, solówki”, który ukazał się                       
w „Nowym Wyszkowiaku”, spytał Z-cę Burmistrza P. Adama Warpasa czy dyrektorzy 
szkół zwracali się z tego typu problemami do władz miasta? 
Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, Ŝe nie. śaden z dyrektorów nie zgłaszał 
takich problemów. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe na dzisiejszą sesję, zgodnie z wnioskiem 
radnych, został zaproszony Starosta Powiatu Wyszkowskiego, który mógłby wyjaśnić 
pojawiające się problemy związane z realizacją na terenie Gminy Wyszków inwestycji 
powiatowych, a które dofinansowywane przez gminę. W związku z tym, Ŝe starosta nie 
mógł stawić się osobiście, na ręce P. Mroza wpłynęło pismo, w którym wicestarosta 
przeprosił za nieobecność przedstawicieli powiatu oraz poinformował o wszystkich  
inwestycjach prowadzonych wspólnie z Gminą Wyszków (Z-ca Burmistrza - P. Mróz 
odczytał powyŜsze pismo, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
P. Abramczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki poinformował,            
Ŝe w  lipcu 2011 r. Komisja Finansów i Gospodarki przeprowadziła kontrolę inwestycji, 
realizowanych na terenie Gminy Wyszków. P. Abramczyk odczytał protokół z powyŜszej 
kontroli (załącznik nr 4 do protokołu). 
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P. Piórkowska – Przewodnicząca Oświaty i Spraw Społecznych poinformowała, Ŝe dnia 
21 września br. Komisja przeprowadziła wizję lokalną w Ośrodku Pomocy Społecznej, aby 
sprawdzić zasadność przyznanych wcześniej środków finansowych na zaadaptowanie 
mieszkania komunalnego na potrzeby biurowe OPS. Po przeprowadzonych oględzinach, 
Komisja jednogłośnie stwierdziła, Ŝe przekazanie tych środków było jak najbardziej 
zasadne, poniewaŜ warunki lokalowe w OPS są urągające zarówno dla pracowników jak           
i dla podopiecznych Ośrodka. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki równieŜ sprawdzała 
warunki pracy pracowników OPS i potwierdza opinię Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe remont mieszkania, które ma zostać przystosowane na biura dla 
OPS,  to tylko chwilowe rozwiązanie. NaleŜy się zastanowić nad nową, większą lokalizacją 
dla OPS-u. Zasugerował, Ŝe moŜe dobrym rozwiązaniem byłoby przeniesienie OPS-u do 
hotelu WOSiR lub Gimnazjum nr 2? 
Burmistrz - P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe nie ma moŜliwości przeniesienia OPS-u 
do hotelu WOSiR-u, bo konstrukcja budynku nie pozwala na zlokalizowanie tam Ośrodka. 
W grę nie wchodzi równieŜ przeniesienie części działalności Ośrodka do  Gimnazjum nr 2, 
bo tam jest po prostu za ciasno. Przystosowanie mieszkania o powierzchni 57 m² na 
potrzeby OPS-u rozwiąŜe najpilniejsze problemy na kilka lat. Z czasem, gdy zostanie 
pobudowany ratusz, OPS mógłby zostać przeniesiony do obecnego budynku urzędu 
miejskiego. 
P. Dziubłowski uwaŜa, Ŝe naleŜy przekonać ludzi, aby na remontowanej przez powiat                
ul. I AWP zostały usunięte słupy, a wiszące kable zostały schowane pod ziemię.                      
W przeciwnym razie remont tej ulicy nie przyniesie oczekiwanych efektów. 
P. Zaremba spytał do kogo naleŜy odcinek drogi od mostu kołowego do Rybienka 
Leśnego? Na poboczu tej drogi znajduje się zapadnięta studzienka, która stwarza 
zagroŜenie dla poruszających się tamtędy ludzi. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe skrzyŜowanie za mostem w kierunku 
Rybienka Leśnego jest w zarządzie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i to 
na zarządcę spada odpowiedzialność za bezpieczeństwo na tym odcinku. Właścicielem 
gruntów znajdujących się pod drogą (od dawnego „Mastersu” do węzła w Lucynowie) jest 
Skarb Państwa. W związku z powyŜszym, wniosek zgłoszony przez radnego Zarembę 
zostanie przekazany zarządcy tej drogi. 
P. Dziubłowski zauwaŜył, Ŝe z roku na rok narasta problem braku mieszkań komunalnych             
dla osób najbardziej potrzebujących. UwaŜa, Ŝe naleŜy koniecznie zająć się tą sprawą. 
Zasugerował, aby w czasie trwania obecnej kadencji opracować przynajmniej 
dokumentację techniczną takiego bloku, a jeŜeli moŜliwości finansowe na to pozwolą, 
równieŜ rozpocząć budowę mieszkań. Jest to problem, od którego nie da się ucieć.  
P. Biernacki – Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe względu na wagę zgłoszonego 
wniosku, nie da się podjąć decyzji  na dzisiejszej sesji. W związku z powyŜszym wniosek 
został zapisany i będzie rozpatrzony przy tworzeniu budŜetu na następne lata. 
P. Szczerba spytał w jakich godzinach włączane jest oświetlenie na odcinku od ronda na               
ul. Pułtuskiej w stronę ul. Serockiej (mała obwodnica)? Mieszkańcy, którzy tamtędy 
chodzą zgłaszają, Ŝe mimo tego, Ŝe jest juŜ ciemno, światła nie są zapalone. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe gmina niestety nie „zarządza” całkowicie 
polityką oświetleniową na terenie całej gminy. Z-d energetyczny, który dostarcza prąd, 
wydaje warunki jak podłączać nowe linie czy nowe lampy, aby wszystko funkcjonowało 
poprawnie. Urząd ponosi koszty oświetlenia i stara się interweniować i zgłaszać usterki do 
firmy, która zajmuje się konserwacją oświetlenia ulicznego. Tak będzie i w tym przypadku. 
JeŜeli będzie moŜliwość wprowadzenia zmiany na danym odcinku, będzie to zrealizowane.  
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P. Biernacki – Przewodniczący Rady uwaŜa, Ŝe w związku z tym, iŜ wiele inwestycji na 
terenie Gminy Wyszków prowadzonych jest wspólnie przez samorządy gminy i powiatu,   
w dalszym ciągu zasadne jest spotkanie radnych Rady Miejskiej w Wyszkowie ze Starostą 
Powiatu Wyszkowskiego.  
 
Ad. 9. 
1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                 
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom. 
Poinformował, Ŝe proponuje się nadanie nazwy „Jagodowa”, „Borówkowa” oraz 
„Konwaliowa” ulicom połoŜonym w miejscowości Kamieńczyk. Propozycje te zostały 
pozytywnie zaopiniowane na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury w dniu 11 lipca 
2011r.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XV/87/11 w sprawie nadania nazwy ulicom. 
 
2) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                 
w Rodzinie na lata 2012 – 2016. Poinformowała, Ŝe do uchwalenia powyŜszego programu 
obliguje ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Celem programu jest m.in. 
zmniejszenie skali zjawiska przemocy w rodzinie na terenie Gminy Wyszków, zwiększenie 
skuteczności działań interwencyjnych, zwiększenie pomocy i ochrony ofiar przemocy                
w rodzinie, podniesienie skuteczności działań słuŜb pomagających ofiarom przemocy                   
i pracujących ze sprawcami, rozwój środowiskowych form wsparcia. Przyjęcie 
powyŜszego programu umoŜliwia powołanie zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowe warunki jego funkcjonowania. Program finansowany będzie ze środków 
własnych budŜetu gminy oraz podejmowane będą działania w celu pozyskania środków 
zewnętrznych. Aby działania były skuteczne, współpracują ze sobą następujące instytucje: 
sąd, OPS, policja, prokuratura, słuŜba zdrowia, przedszkola i szkoły, Gminna Komisja 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i wiele innych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji                     
i Kultury. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XV/88/11 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2012 – 2016. 

 
3) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków dla 
wybranych obszarów w miejscowościach: Tulewo, Tulewo Górne, Lucynów DuŜy, 
Fidest, Skuszew, Deskurów, Rybno. Poinformowała, Ŝe powyŜsza uchwała została 
podjęta na sesji w dniu 21 lipca 2011 r. W wyniku rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 
Mazowieckiego, który stwierdził niewaŜność powyŜszej uchwały, naleŜy podjąć nową 
uchwałę, która usuwa przedstawione nieprawidłowości. Wojewoda Mazowiecki stwierdził 
niewaŜność uchwały z powodu braku załączników graficznych do podjętej uchwały. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji                    
i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XV/89/11 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Wyszków dla wybranych obszarów w miejscowościach: Tulewo, Tulewo 
Górne, Lucynów DuŜy, Fidest, Skuszew, Deskurów, Rybno. 
 
4) P. Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do realizacji 
przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków uŜyteczności 
publicznej gminy Wyszków poprzez kompleksową termomodernizację obiektów 
oświatowych” w ramach priorytetowego programu Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Poinformowała, Ŝe wniosek o dofinansowanie 
powyŜszego przedsięwzięcia został złoŜony do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w lipcu 2011 r. Podczas rozpatrywania wniosku 
stwierdzono, Ŝe do jego waŜności niezbędna jest zgoda i upowaŜnienie Rady Miejskiej dla 
Burmistrza Wyszkowa do podjęcia działań zmierzających do realizacji tego 
przedsięwzięcia. W związku z powyŜszym zaistniała konieczność podjęcia powyŜszej 
uchwały przez radnych. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                     
i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0),    
przyjęli do realizacji uchwałę nr XV/90/11 w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków 
do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków 
uŜyteczności publicznej gminy Wyszków poprzez kompleksową termomodernizację 
obiektów oświatowych” w ramach priorytetowego programu Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
5) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę               
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. Poinformował, Ŝe 
zmiany obejmują m.in: 

• zmniejszenie o kwotę 375.000 zł wydatków w 2011 r. na realizację przedsięwzięcia: 
„Budowa obwodnicy śródmiejskiej Wyszkowa – etap III i IV” (skutkuje to równieŜ 
obniŜeniem łącznych nakładów na przedsięwzięcie o tę kwotę); 

• zmniejszenie o kwotę 170.000 zł wydatków w 2011 r. na realizację przedsięwzięcia 
„Modernizacja targowiska miejskiego” (skutkuje to równieŜ obniŜeniem łącznych 
nakładów na przedsięwzięcie o tę kwotę); 

• wprowadzenie przedsięwzięcia „Ubezpieczenie majątku Gminy Wyszków” z limitem 
wydatków po 120.00 zł rocznie w latach 2012 – 2014; 

• wprowadzenie przedsięwzięcia „Ochrona budynku Urzędu Miejskiego” z limitem 
wydatków po 60.000 zł rocznie w latach 2012 – 2014. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji                         
i Kultury. 
P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0),    
przyjęli do realizacji uchwałę nr XV/91/11 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043.  
 
6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                          
w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 r. Poinformował, Ŝe proponowane zmiany                     
w zakresie dochodów to: 

• zwiększenie planu z tytułu sprzedaŜy gruntów oraz z tytułu otrzymanej dotacji na 
naukę pływania.  

Łącznie planowane zmiany w dochodach to wzrost o 545.000 zł.  
W zakresie wydatków planowane zmiany to: 

• wzrost wydatków na: remonty dróg, wykup gruntów, modernizację sali 
gimnastycznej w szkole w Rybienku Leśnym, składki na ubezpieczenie zdrowotne            
w OPS, uzupełnienie wkładu własnego do otrzymanych dotacji (OPS), przekazanie 
dotacji dla klubu sportowego siatkarzy oraz remont budynku OPS w Lucynowie 
DuŜym; 

• zmniejszenie wydatków na: budowę obwodnicy śródmiejskiej etap III,IV, oświetlenie 
ulic, placów i dróg, modernizację budynku urzędu miejskiego, modernizację 
targowiska miejskiego. 

Łącznie planowane zmiany w wydatkach to wzrost wydatków o 545.000 zł. 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe Burmistrz uznał za zasadny wniosek złoŜony przez Komisję 
Finansów i Gospodarki, aby nie zmniejszać wydatków na budowę ul. Kochanowskiego              
w Wyszkowie. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Podziękował za uwzględnienie wniosku Komisji w sprawie pozostawienia środków na 
budowę ul. Kochanowskiego. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji                         
i Kultury. 
P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
P. Curuł – sołtys miejscowości Kamieńczyk zauwaŜył, Ŝe na poprzedniej sesji OSP                 
w Lucynowie DuŜym otrzymała dofinansowanie na zakup samochodu, a teraz ponownie 
otrzymała wsparcie finansowe, tym razem na remont budynku straŜy. Spytał czy jednostka 
OSP w Kamieńczyku, która czeka juŜ od dwóch lat na dofinansowanie budowy garaŜu, 
moŜe równieŜ liczyć na takie dofinansowane? 
Burmistrz - P. G. Nowosielski przypomniał, Ŝe dla jednostki OSP w Kamieńczyku został 
wcześniej zakupiony nowy samochód oraz profesjonalna łódź. Jednostka w Kamieńczyku 
otrzymała równieŜ środki na remont budynku straŜy. Nie ma moŜliwości, Ŝeby gmina 
finansowała wszystkie jednostki jednocześnie. Dodał, Ŝe w następnej kolejności będzie 
zakup wozu straŜackiego dla OSP w Rybnie. 
P. Zaremba podziękował Burmistrzowi i radnym za wszystkie środki finansowe, które do 
rej pory zostały przekazane OSP w Lucynowie DuŜym.  
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym.się – 0),    
przyjęli do realizacji uchwałę nr XV/92/11 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na 2011 r. 
 
7) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru 
ławników sądowych na kadencję 2012 – 2015. Poinformowała, Ŝe Rada Miejska powinna 
wybrać: 5 ławników do Sądu Okręgowego w Ostrołęce – Wydział Karny, 5 ławników do 
Sądu Okręgowego w Ostrołęce – Wydział Cywilny, 2 ławników do Sądu Okręgowego           
w Ostrołęce – Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych oraz 5 ławników do Sądu 
Rejonowego w Wyszkowie – Wydział Rodzinny i Nieletnich. Do Urzędu Miejskiego 
wpłynęło 13 zgłoszeń. Następnie jeden z kandydatów złoŜył oświadczenie woli                       
o wycofaniu zgody na kandydowanie, a zgłaszające go stowarzyszenie wycofało 
kandydaturę. W związku z powyŜszym na karcie do głosowania znajduje się 12 nazwisk. 
Wybory ławników odbywają się w głosowaniu tajnym. P. Sekretarz dodała, Ŝe zgłoszenia 
kandydatów zostały zaopiniowane przez powołany w lipcu Zespół ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników. P. Sosnowska – Przewodnicząca Zespołu – odczytała protokół 
sporządzony na posiedzeniu ww. Zespołu (załącznik nr 5 do protokołu).  
P. Rojek – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania. 
Poinformował, Ŝe głos jest niewaŜny, jeŜeli karta do głosowania będzie czysta (nie zostanie 
zaznaczony Ŝaden z kandydatów) oraz jeŜeli tam gdzie wybiera się 5 ławników zostanie 
zaznaczonych więcej niŜ 5 kandydatów. Następnie Komisja przystąpiła do 
przeprowadzenia wyborów ławników poprzez wyczytywanie radnych w kolejności 
alfabetycznej i wręczanie im kart do głosowania.  
Po przeprowadzeniu głosowania, P. Biernacki -Przewodniczący Rady ogłosił przerwę            
w obradach do godz. 12.15. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła protokół z przeprowadzonych 
wyborów. Następnie P. Rojek odczytał protokół z wyborów (załącznik nr 6 do protokołu). 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych, głosy waŜne – 21, niewaŜne – 0. Ławnikami 
zostali wybrani: 
 
I. DO SĄDU  OKRĘGOWEGO  W  OSTROŁĘCE: 
 

a)  Wydział  II  Karny : 
                     1. Frejnik Krzysztof Ireneusz; 

                     2. Góral Jan Bogusław;                     

 b)  Wydział  I  Cywilny:  
  1. Eychler Agnieszka Maria; 

   2. Stawski Marek Wacław;  

                    3. Zarzycka Czesława; 

        II. DO SĄDU  REJONOWEGO W WYSZKOWIE: 
 

a)  Wydział  Rodzinny  i  Nieletnich: 
                     1. Buźniak Bogumiła Małgorzata; 
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                     2. Jakubczak Kazimiera Barbara;   

                     3. Karp Donat;  

                     4. Karpiński Mieczysław; 

                     5. Szczerba Janina Barbara; 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła uchwałę w sprawie wyboru ławników 
sądowych na kadencję 2012 – 2015. 
 
Ad.10. 
P. Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu i Dyrektor Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej przedstawił informację Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach 
finansowych spółki za 2010 r. (załącznik nr 7 do protokołu). 
P. Rojek zauwaŜył, Ŝe Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej w 2010 r. przyłączyło do sieci 
ciepłowniczej ok. 3.200 m² powierzchni ogrzewalnej. Spytał jak to się przekłada na ilość 
przyłączy? Czy w tym są przyłącza indywidualne czy tylko wielkopowierzchniowe sklepy? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe najprawdopodobniej były to 3 przyłącza. Dodał, Ŝe              
w zakresie przyłączania nowych klientów, sytuacja w PEC jest taka, Ŝe firma zrealizowała 
swoje plany i zamierzenia w ponad 90%. 
P. Rojek spytał ile budynków jednorodzinnych jest podłączonych do sieci ciepłowniczej 
PEC-u? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe ok. 25 budynków na ul. 1 Maja i I AWP oraz ok. 10 
budynków rozproszonych po mieście. 
P. Rojek spytał czy przedsiębiorstwo przewiduje w latach następnych rozbudowę sieci 
ciepłowniczej? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe PEC jest jak najbardziej zainteresowane rozbudową sieci 
ciepłowniczej, pod warunkiem, Ŝe nie będzie powodowało to wzrostu kosztów dla 
dotychczasowych odbiorców ciepła. 
P. Abramczyk spytała jaka jest konkurencja na rynku w stosunku do wyszkowskiego 
przedsiębiorstwa? Czy istnieje jakieś zagroŜenie dla PEC-u? Jakie są plany dotyczące 
modernizacji sieci ciepłowniczej? Z tego co pamięta, niektóre odcinki były wykonywane 
ok. 30 lat temu. Czy jest jakiś harmonogram wymiany sieci? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe z jednej strony jest wolny rynek, a z drugiej  
przedsiębiorstwo ma zatwierdzane administracyjnie ceny, co jest pewnym ograniczeniem 
dochodów dla firmy. NaleŜy sobie zdawać sprawę ze skomplikowaności prowadzenia tego 
typu spółki. Co do modernizacji sieci ciepłowniczej, P. Mroczek poinformował, Ŝe jest ona 
planowana na okresy 1 -2 roczne oraz na podstawie prowadzonych odkrywek. Generalnie 
wtedy zapada decyzja, czy modernizacja (wymiana) danego odcinka sieci musi być 
zrobiona od razu, czy np. za rok. 
P. Dziubłowski zauwaŜył, Ŝe z przedłoŜonej informacji wynika, Ŝe średnie wynagrodzenie 
brutto pracownika PEC-u jest bardzo wysokie. Po przeliczeniu wychodzi, Ŝe kształtuje się 
ono na poziomie ok. 5.000 zł. Czy tak jest faktycznie? 
P. Mroczek uwaŜa, Ŝe jest to duŜe zaokrąglenie. Zobowiązał się do przekazania radnemu 
Dziubłowskiemu szczegółowej informacji na ten temat. 
 
Ad. 11. 
Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania 
budŜetu za pierwsze półrocze 2011 r. Poinformował, Ŝe dochody w I półroczu 2011 r. 
wykonano w wysokości 46.360.553,89 zł co stanowi 52,69% planu rocznego, natomiast 
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wydatki wykonano w wysokości 39.952.104,02 zł, co stanowi 43,30% planu rocznego. 
Szczegółowa informacja realizacji budŜetu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.12. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe w dniu 7 września 2011 r. pomiędzy Gminą 
Wyszków reprezentowaną przez Burmistrza – Grzegorza Nowosielskiego a Wojewódzkim 
Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie reprezentowanym 
przez Prezesa Zarządu – Tomasza Skrzyczyńskiego została zawarta umowa dotacji na 
dofinansowanie realizacji zadania pn. „Zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego 
4x4 dla OSP Lucynów DuŜy”. Udzielona dotacja na w/w zadanie wynosi 150.000 zł, 
natomiast całkowity koszt zakupu samochodu to 669.000 zł. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki poparła wniosek 
Dyrekcji SP ZZOZ w Wyszkowie, który wpłynął do Przewodniczącego Rady Miejskiej              
w sprawie pomocy w zakresie zakupu łóŜek szpitalnych dla Oddziału Chirurgicznego. 
Komisja wnioskuje do Burmistrza z prośbą o wyraŜenie zgody na zakup czterech takich 
łóŜek, co da ogólny koszt w wysokości ok. 14.000 – 20.000 zł.  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz podziela zdanie członków Komisji Finansów i Gospodarki. 
UwaŜa, Ŝe dofinansowanie zakupu łóŜek dla szpitala jest jak najbardziej celowe, zasadne            
i bardzo potrzebne. 
P. Chmielewska – mieszkanka Wyszkowa przedstawiając się jako prokurator wojskowy 
poinformowała, Ŝe wystąpiła do tutejszego urzędu o zmianę dowodu osobistego 
ksiąŜeczkowego na dowód w postaci karty elektronicznej. Do dnia dzisiejszego takiego 
dowodu nie otrzymała. W związku z powyŜszym skierowała sprawę do Sądu Okręgowego 
w Ostrołęce – Wydział Karny w sprawie odmowy wydania dowodu osobistego. Dodała, Ŝe 
nadal posługuje się dowodem ksiąŜeczkowym, który pokazała wszystkim obecnym na sali. 
P. Piórkowska zwróciła się do P. Chmielewskiej z prośbą o pokazanie legitymacji lub 
innego dokumentu świadczącego o tym, Ŝe jest prokuratorem wojskowym. 
P. Chmielewska poinformował, Ŝe nie posiada takiego, ale wystąpi do swojego 
przełoŜonego i na następnej sesji taką legitymację radnym przedstawi. 
P. Dziubłowski wrócił do sprawy bezpieczeństwa dzieci i młodzieŜy w szkołach. Prosił, 
aby uczulić dyrektorów, pedagogów, nauczycieli oraz wszystkie moŜliwe słuŜby na to 
niepokojące zjawisko. 
P. Chodkowski zasugerował, Ŝe jeŜeli szkoły we własnym zakresie nie radzą sobie z tym 
problemem, naleŜy przyjrzeć się temu z zewnątrz i podjąć ewentualnie jakieś działania. 
NaleŜy jak najszybciej przerwać ten proceder. 
Z-ca Burmistrza – P. Warpas zapewnił, Ŝe sprawa przemocy w szkole nie jest i nigdy nie 
była „zamiatana pod dywan”. Z całą pewnością temat ten pojawi się na najbliŜszym, 
październikowym spotkaniu z dyrektorami szkół.  
P. Bachański poinformował, Ŝe Dyrektor Szpitala, P. DomŜała rozpoczęła działania                
w kierunku pozyskania środków finansowych na budowę lądowiska koło szpitala. Koszt 
budowy takiego lądowiska to 1.800.000 zł. Otrzymała przyrzeczenie, Ŝe otrzyma  pomoc                   
w wysokości 1.500.000 zł. Czy były prowadzone jakieś rozmowy na ten temat z Gminą 
Wyszków? 
Burmistrz - P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe słuŜby gminne wykonywały prace 
polegające na wycinaniu drzew i krzewów pod teren tymczasowego lądowiska, natomiast 
jeŜeli chodzi o partycypację czy wkład własny w to przedsięwzięcie, rozmowy będą na 
pewno prowadzone, gdyŜ jeŜeli będzie na to akceptacja radnych, będą to wydatki, które 
muszą znaleźć się w przyszłorocznym budŜecie. 
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Ad.11. 
O godzinie 13.25 uznając porządek obrad XV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 
wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad.  

 
 
     Protokołowała:                Sekretarz obrad                    Przewodniczący Rady  
 
  BoŜena Czerwińska                 Krzysztof Sobieski                         Józef Biernacki 
   


